

Ir Dr Hon. W. K. Lo takes up new role as HKQAA Chairman

The Annual General Meeting of HKQAA was held on 26 November 2013. The Governing Council for 2013 to 2015 was elected during the meeting. Ir Dr Hon. W. K. Lo was elected as Chairman of the Agency.

Dr Lo is current member of the Legislative Council of Hong Kong representing the Engineering functional constituency. He has served for years as a member of the Governing Council of HKQAA and has taken the role as the Deputy Chairman for six years.

HKQAA believes that, with his professional knowledge and qualification, as well as rich experience in community service, Dr Lo will continue to lead the Agency in benefiting the industry and the society significantly in the future.

Hong Kong Quality Assurance Agency

28 November 2013

盧偉國議員獲選為新主席

本局 2013 年度的周年大會已於 11 月 26 日舉行。大會上宣布了 2013 至 2015 年董事局成員名單，盧偉國議員獲選為新主席。

盧偉國博士工程師為香港立法會工程界功能界別議員。他在本局董事局服務多年，並擔任副主席一職長達六年。

相信盧議員憑藉其專業知識與資格，以及豐富的社會服務經驗，定能帶領本局在未來貢獻業界及社會。

香港品質保證局 啓

2013 年 11 月 28 日